

# Ministry of Health



# وزارة الصحة

Circular No.03 /2024

February 15 ,2024

تعميم رقم : 03 / 2024م

التاريخ / 15 فبراير / 2024م

To : All Private Health Establishment

إلى : جميع المؤسسات الصحية الخاصة

الموضوع : خدمة التصديق على التقارير الطبية الإلكترونية الصادرة من المؤسسات الصحية الخاصة

Subject : Electronic Attestation Medical Reports Service from Private Health Establishments

As part of the Directorate's efforts to improve its services to the private health sector; We would like to inform you that it has been decided that Tuesday, 20/02/2024, will be the launch date for the Medical Report Attestation Service in MOH E-Portal which are issued by private health establishment.

ضمن جهود المديرية لتجويد خدماتها للقطاع الصحي الخاص؛ نفيدكم علماً بأنه قد تقرّر بأن يكون يوم الثلاثاء 2024/02/20م موعد إطلاق خدمة التصديق على تقرير طبي عبر البوابة الصحية الإلكترونية والتي تصدر من المؤسسات الصحية الخاصة ليقوم المستفيد بتقديمها داخل أو خارج سلطنة عمان .

In order to implement this electronic service, it is necessary to confirm the activation of electronic authentication of ID cards and mobile phones for healthcare professionals and administrative staff working in private health institutions.

ومن أجل تنفيذ هذه الخدمة فانه يتوجب ضرورة التأكيد بتفعيل التصديق الإلكتروني للبطاقات الشخصية و الهواتف المحمولة للكوادر الصحية والادارية العاملين بالمؤسسات الصحية الخاصة .

And for more information and inquiries about electronic services, please visit the Ministry of Health's website [www.moh.gov.om](http://www.moh.gov.om) or contact the call center at 22702999.

وليزيد من المعلومات والاستفسارات حول الخدمة الإلكترونية يرجى زيارة الموقع الإلكتروني لوزارة الصحة [www.moh.gov.om](http://www.moh.gov.om) او التواصل مع مركز الاتصال على

الرقم 22702999

الدكتور. مهنا بن ناصر المصلي

Dr. Muhanna Nasser Al Musalhi

مدير عام المديرية العامة للمؤسسات الصحية الخاصة

Director General- D.G. Private Health Establishments



Cc:-

Directors of Private Health Establishments All Governorates

مدرء دوائر المؤسسات الصحية الخاصة - بالمحافظات

نسخة :

[www.moh.gov.om](http://www.moh.gov.om)

P.O.Box 393 (Muscat)  
Postal Code : 100

ص.ب: ٣٩٣ (مسقط)  
الرمز البريدي: ١٠٠

هاتف، +968 22357111